



「Red Bull Racing Challenges」

首星期的「Red Bull Pit Stop Challenge秒速換胎挑戰」及「Red Bull Racing皇者路線賽」的參加名額（即8月14日至8月17日）將於8月13日透過TAIKOO+流動應用程式開放於會員預約；其後逢星期一開放未來七日的名額予會員預約，額滿即止，詳情如下：

	「Red Bull Pit Stop Challenge 秒速換胎挑戰」	「Red Bull Racing皇者路線賽」
預約按金 (每局)	HK\$200	HK\$100
遊戲時長 (每局)	5分鐘 (包括: 教學時間)	
可參與人數 (每局)	供1位預約會員及1位同行人士，2人一組以對戰形式進行一局換胎挑戰	限1位預約會員或預約會員的1位未滿18歲之子女參與
參與須知	參加者的年齡須為16歲或以上方可參與活動。未滿18歲之參加者必須由家長或監護人預約及陪同出席，沒有家長/監護人陪同的參加者將不可參與活動。	參加者的身高須為120厘米或以上方可參與活動。未符合最低身高要求或未有家長／監護人陪同的18歲以下參加者，均不得參與本活動。
- 預約時，會員需透過TAIKOO+流動應用程式以信用卡繳付按金；會員出席後，按金將會以同等價值的太古城中心商場電子禮券方式即時退還至會員帳戶。受條款及細則約束，詳情請按此。 - 只接受VISA、Mastercard、JCB、美國運通及銀聯卡。未有出席的會員將不可獲享太古城中心商場電子禮券，亦將不獲退回已繳付金額。 - 預約會員及同行人士必須在預訂入場時段開始前5分鐘於太古城中心地下指定登記處報到，工作人員將按會員到達時間安排活動參與次序。如遲到或缺席，太古地產管理有限公司有權將相關名額開放予其他會員使用，並且不會退還已付按金。		

可預約日期	開放預約日期
14/8 至17/8	13/8起
18/8至24/8	17/8起
25/8至31/8	24/8起
1/9至7/9	31/8起
8/9至14/9	7/9起
15/9至21/9	14/9起
22/9至27/9	21/9起

可預約入場時段	
星期一至五	中午12:00至晚上8:30期間，逢00分及30分各設入場時段，每節入場時段為25分鐘，每局遊戲時長為5分鐘。
星期六、日及公眾假期	上午11:00至晚上8:30期間，逢00分及30分各設入場時段，每節入場時段為25分鐘，每局遊戲時長為5分鐘。
詳細入場時段請參閱TAIKOO+流動應用程式「限時獎賞」頁面。	



“Red Bull Racing Challenges”

TAIKOO+ mobile app will begin accepting reservations for the “Red Bull Racing Champion’s Route” and “Red Bull Pit Stop Challenge” for the first week (14-17 August) starting from 13 August. Reservations for subsequent weeks will be opened every Monday, while quotas last.

Details are as follows:

	“Red Bull Pit Stop Challenge”	“Red Bull Racing Champion’s Route”
Reservation Deposit (Per booking)	HK\$200	HK\$100
Game Session Duration (Per booking)	5 minutes (including instructions)	
No. of participant (Per booking)	Each registration is valid for one registered member and one accompanying guest. The two participants will compete in a tire-changing challenge, with one game session per booking	Each registration is valid for one registered member OR one child (under the age of 18) of the registered member
Point to note	Participants must be aged 16 or above. Participants under the age of 18 must have a parent or guardian make the reservation and accompany them. Those not accompanied by a parent or guardian will not be allowed to participate.	Only participants with a height of 120 cm or above are permitted to take part in the activity. Participants who do not meet the minimum height requirement, or participants under the age of 18 who are not accompanied by a parent or legal guardian, will not be permitted to participate in the activity.

- To reserve, Members need to settle the deposit via credit cards in the TAIKOO+ mobile app; the deposit will be refunded as Cityplaza Mall e-Voucher of equivalent value and credited to the eligible member account upon attendance confirmation. Terms and Conditions apply, for details please [click here](#).
- Only accept Visa, Mastercard, JCB, American Express and UnionPay credit card. Members who do not attend the reserved session will not be entitled to Cityplaza Mall e-Voucher and all amounts paid will not be refunded.
- Members with reservations and their accompanying guest must arrive at the registration counter on G/F Cityplaza 5 minutes before their scheduled session. In the event of late arrival or absence, Swire Properties Management Limited has the discretion to release the quota to other participants. Late arrival or no-show will result in quota release and non-refund of the deposit.

Reservation date	Available for reservations
14/8 - 17/8	From 13/8
18/8 - 24/8	From 17/8
25/8 - 31/8	From 24/8
1/9 - 7/9	From 31/8
8/9 - 14/9	From 7/9
15/9 - 21/9	From 14/9
22/9 - 27/9	From 21/9

Sessions available	
Mon to Fri	From 12:00 noon to 8:30 pm, entry sessions are available at every hour and half-hour mark (i.e., :00 and :30). Each entry session lasts 25 minutes, and each game lasts 5 minutes.
Sat, Sun & Public Holidays	From 11:00 am to 8:30 pm, entry sessions are available at every hour and half-hour mark (i.e., :00 and :30). Each entry session lasts 25 minutes, and each game lasts 5 minutes.
For detailed admission timeslots, please refer to the "Flash Offer" page in the TAIKOO+ mobile app.	